

Date: 12/08/2025

التاريخ: 2024/08/12م

Disclosure and Compliance Section

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين

Market Operations Surveillance Department

إدارة العمليات والرقابة

Abu Dhabi Securities Exchange

سوق أبوظبي للأوراق المالية

P.O. Box 54500, Abu Dhabi-UAE

ص.ب. 54500

أبوظبي - الامارات العربية المتحدة.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

Subject :Postponement of disclosure of financial statements for second quarter 2025

الموضوع: تأجيل الإفصاح عن البيانات المالية للربع الثاني 2025

We wish to inform you that SUDATEL Telecom Group will not be able to submit the financial statements for the second quarter of 2025 within the standard reporting deadline of 14 August 2025.

نود إفادتكم بأن مجموعة سوداتل للاتصالات لن تتمكن من تقديم القوائم المالية للربع الثاني من عام 2025 ضمن المهلة الزمنية المعتادة والمنتهية في 14 أغسطس 2025.

This delay is primarily due to the implementation of a new billing system, which has had a consequential impact on revenue recognition and bank reconciliation processes. As these elements are critical to the accuracy and integrity of our financial reporting, additional time is required to finalize the statements.

يرجع هذا التأخير بشكل رئيسي إلى تطبيق نظام الفوترة الجديد، والذي أدى إلى تأثيرات على عمليات الاعتراف بالإيرادات وتسويات الحسابات البنكية. ونظراً لأهمية هذه العناصر في ضمان دقة وسلامة التقرير المالية، فإننا بحاجة إلى وقت إضافي لاستكمال إعداد القوائم المالية. نعمل حالياً على إنهاء المناقشات والتحقق اللازم، ونؤكد الزامنا بتقديم القوائم المالية للربع الثاني خلال أسبوعين.

نشمن تفهمكم ودعمكم المستمر.

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام والتقدير،،،

We are actively working to conclude the necessary discussions and validations, and we remain committed to submitting the Q2 financial statements within two weeks. We appreciate your understanding and continued support.

With Best regards

Manal Ibrahim Abuzaid



منال ابراهيم ابوزيد

Investors Relation Manager

مدير علاقات المستثمرين

Cc: File.

نسخة إلى: الملف.

Sudatel Telecom Group Ltd.

Sudatel Tower – Khartoum Sudan – P.O. Box 11 155

Tel: +249 183 761 100 – 183979400

Contacts: stginfo@sudatel.sd

www.sudatel.sd